
 

Aan: Voorzitter van de Gemeenteraad van Rotterdam 

Stadhuis Rotterdam 

Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

Rotterdam, 31 januari 2025 

Aanvraag Regeling van Werkzaamheden 

Betreft: Invoering betaald parkeren: gegrond of geldklopperij? 

Geachte Voorzitter, 

De PvdA Rotterdam heeft de beantwoording van onze vragen "Hoe staat het met de 

pinautomaat van het college?" gelezen.1 Naar aanleiding van de beantwoording hebben we 

echter meer vragen gekregen over hoe het college omgaat met de invoering van betaald 

parkeren. 

Dit college heeft altijd de klachten en meldingen van bewoners over parkeerproblematiek als 

belangrijke factor aangehaald om betaald parkeren in bepaalde wijken uit te breiden. Uit de 

beantwoording blijkt dat het aantal klachten in sommige delen erg laag was in de afgelopen 

jaren en dat sommige klachten ook amper zijn afgenomen. Waren de redenen voor 

invoering van het college dan wel gegrond? 

Daarnaast is het aantal parkeerboetes in sommige wijken zeer hoog, gaat er iets mis in de 

communicatie vanuit de gemeente naar de bewoners? 

Graag bespreken we deze zorgen met het college in de commissie mobiliteit, haven, 

economie en klimaat. Dit doen we graag nadat de evaluatie van de invoering van betaald 

parkeren is afgerond in het eerste kwartaal van 2025. 

 

 

Dennis Tak 

PvdA Rotterdam 

 

 
1 https://gemeenteraad.rotterdam.nl/Reports/Document/c0cfaa2b-6a5e-4a04-a43e-
a6106f02dc4e?documentId=2e949ca0-a386-494d-86e2-458f65e3dca2 
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